

Taklimat Dasar Mengenai Program Thai Niyom Yangyuen



Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha menekankan perlunya menerapkan bentuk pengurusan baru, di bawah konsep "Thai Niyom Yangyuen," atau "Sustainable Thainess," untuk menyepadukan operasi semua kementerian.

Dalam taklimat dasar mengenai program Thai Niyom Yangyuen, Perdana Menteri menjelaskan bahawa program ini tidak bertujuan untuk mewujudkan perasaan "nasionalisme." Sebenarnya, ia berdasarkan "Thainess, tanpa mengabaikan norma antarabangsa." Thai Niyom sama sekali bukan dasar "populis".

Taklimat dasar itu berlangsung di Pusat Pameran dan Konvensyen IMPACT, Muang Thong Thani, wilayah Nonthaburi, pada 9 Februari 2018. Turut serta dalam pertemuan itu adalah seramai 2,800 orang, yang terdiri daripada menteri, setiausaha tetap dari semua kementerian, pemimpin tentera, dan wakil dari pelbagai wilayah di seluruh negara.

Program Thai Niyom Yangyuen ini juga bertujuan untuk menangani pertindihan kerja oleh agensi-agensi kerajaan. Ini terdiri daripada mekanisme untuk mendorong operasi bersatu dan tindakan lanjut projek-projek besar yang dilakukan di 83.151 kampung dan masyarakat di seluruh negara. Mekanisme tersebut akan beroperasi di peringkat kebangsaan, peringkat wilayah, daerah, dan Mukim. Mereka akan memainkan peranan penting dalam menciptakan pemahaman dan kesadaran yang lebih baik, disamping meminta kerjasama dari semua sektor dalam menyelesaikan masalah ekonomi, sosial, dan keselamatan di setiap daerah.

Program Thai Niyom Yangyuen memberi tumpuan kepada 10 isu utama. Isu pertama bertujuan untuk mewujudkan perpaduan dan mewujudkan perdamaian dengan mendorong penandatanganan "People's Accord," yang akan diterima oleh semua pihak. Yang kedua melibatkan bantuan untuk golongan berpendapatan rendah, terutama mereka yang mendaftar dengan Program Kebajikan Kerajaan.

Isu ketiga bertujuan untuk meningkatkan kehidupan masyarakat melalui pengeluaran pertanian dan reformasi pelancongan, dengan penyertaan masyarakat. Dalam isu keempat, penerapan Falsafah Ekonomi Mapan dalam kehidupan seharian masyarakat akan dipromosikan.

Isu kelima akan memberi pengetahuan kepada masyarakat mengenai hak dan tugas mereka sebagai warganegara yang baik. Dalam isu keenam, mereka akan dididik mengenai mekanisme pentadbiran negara dan pengurusan belanjawan. Isu ketujuh melibatkan pendemokrasian dan pendidikan dalam pemerintahan yang baik.

Isu kesembilan menuntut integrasi semua sektor dalam kawalan dadah secara kitaran penuh, sementara isu kesepuluh melibatkan fungsi berdasarkan operasi oleh agensi kerajaan yang berkaitan.

Tarikh Diterbitkan: 14 Februari 2018